
12.3.2021  osobní jednání neproběhlo z důvodu karanténních opatření – pouze přes e mail. 
 
Dobrý den ,  
Přestože je situace taková nelepšící, dovoluji si přeposlat souhrn informací k záležitostem, které se 
řeší  na dálku nebo vyplývají z běhu událostí. 
 

1) Návrh na setkání  OV  středa 7.4.2021 od 17,00 – po Velikonocích by už mohlo být volněji a 
snad s větší znalostí věcí bude možné plánovat a organizovat obvyklé činnosti ( májka, 
čarodějnice, dětský klub atd.) 

2) Rozpočet na místní části byl souhrnně schválen radou i zastupitelstvem. K dnešnímu dni není 
rozepsán pro každou část jmenovitě , co  ano , co ne. Tím, jak je všechno zatím „zamrzlé“ se 
asi o nic nepřijde , ale na setkání 7.4.2021 bude nutné vědět. 
Jen připomenutí hlavních požadavků OV z plánu : 
- Rozšíření veřejného osvětlení  
- Dvojhoupačka 
- Zpevněný povrch ( štěrk) v zadní části uličky 
- 4 venkovní lavice se stoly 
- Oprava plotu kolem školy 

 
                 Požadavky z fondu údržby a oprav města: 

- Oprava trámů střechy školy, ošetření střechy 
- Opravy děr v místních komunikacích  
- Kanálová vpusť  na rohu uličky 
- Přeložení chodníku ke škole 

3) Rozhovor se starostou 25.2.2021 
a) Zprovoznění pokutování z radaru  ( magistrát MB, můj nápad z listopadu 2020 dopravní 

odbor M. Hradiště – s pokutovací agendou sami začínají, nechtějí přibírat nikoho 
dalšího,  dohoda s Policii Dobrovice o pořízení radaru z prostředků města pro měření 
rychlosti na nebezpečných místech, jiné formy měření rychlosti) 

b) Úprava prostranství pro kontejnery na  roští a větve – v březnu  ( podle TS v týdnu od 
15.3.) plánováno zpevnění celého prostranství pro oba kontejnery, byť není v majetku 
města. 

c) Výkup pozemků Státního pozemkového úřadu  v intravilánu obce – zda lze napřímo 
dohodou s Pozemkovým úřadem ? 

d) Cesta od Čarodějnic do Sýčiny – to je na rozhovor. V březnu má být  projednáno jedno 
kompromisní řešení, které to může posunout zase o trochu dál, pokud bude všeobecný 
souhlas. 

e) Oprava nabouraného zábradlí na Černavce před Poupovými 
f) Integrovaný plán obce – o co jde 

4) Kontejnery na návsi: 
a) Požadavek na jejich vyčištění / umytí  zadán na radnici 
b) Dávám ke zvážení výměnu  kontejnerů na bílé a barevné sklo a nápojové kartony za 

menší.  Kontejnery na sklo se vyvážejí  1 x měsíčně a bývají v průměru plné max do 
2/3,  oranžový se vyváží dle potřeby několikrát do roka. Všechny 3 kontejnery zabírají 
hodně místa a nejsou plně využité. AVE má k dispozici o něco menší , hranaté.  Viz. foto z 
Němčic. Dle info T. Čapka při 200 obyvatelích oba kontejnery  planě postačují při měsíční 
frekvenci vyvážení.  PO jednání s paní Bartoňovou mám info, že pokud  OV dá požadavek 
, zařídí s AVE jejich výměnu.  Prosím proto o zpětnou reakci do 21.3.2021, zda Ano či Ne.  

 



 
 

5) Ostatní informace 
a) Integrovaný plán obce – podklady pro dlouhodobý rozvoj obce od občanů, firem a spolků 

v místě působící. Stejně jako územní plán se musí zpracovat min 1 x za 5 let. Nejedná se o 
okamžité požadavky k řešení , spíše pro koncepční rozvoj dané lokality. Návrhy lze 
vkládat na webové stránce Města Dobrovice  nebo vložit do nově instalované schránky 
na plotě  u školy. 

b) Od 7.3. jezdí autobus na Prahu pouze z Libáně, ne z Nové Paky přes Jičín. Od 1.9.2021 do 
11.12.2021 bude jezdit navíc zpět z Prahy v 9:30 a do Prahy v 16:05 z Libichova v pracovní 
dny. 

c) V lednu za účasti V. Pavlíčková a P. Cihelník provedeny inventury obecního majetku 
v Libichově.  Vzniklé nesrovnalosti ( nesprávné názvy nebo vyřazení  neexistujících 
položek ) byly napraveny v únoru. Kontroloval jsem v závěrech inventury za město. 

d) Úprava povrchu dětského hřiště – požadavek na TS pro provizorní úpravu prohlubní se 
během týdne přetransformoval v rodičovskou brigádu na 13.3.2021 s tím, že se povrch 
upraví vlastními silami do finální podoby. V sobotu 13.3. odstranění drnu, položení 
geotextilie, částečné zasypání dopadovým kačírkem. V úterý 16.3. bude dovezen zbytek 
kačírku do plné výšky . 

e) Ve Březně je výskyt ptačí chřipky  a je tam vyhlášeno veterinární ochranné pásmo. 
Dobrovice a okolí je zatím v režimu dozoru. 

 
  Těším se na opravdové shledání nejpozději 7.4.2021 
 
                              S pozdravem 
       
 


